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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2024. március 26.-án 14:00 órakor személyesen és Teams-en online 
módon megtartott üléséről. 
 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Székely 
Csaba, Vokony István, Németh Bálint 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 
közül jelen voltak: Madarász György, Hollósy Gábor, Danyek Miklós, Rubint Dezső, Táczi István 
helyett Tóth Zoltán, Rejtő János, Belső Tibor, Orlay Imre, Novothny Ferenc, Nagy János, Kovács 
László tanácskozási joggal rendelkező tagok: Kovács András, Becker Péter, Janky Csaba 
további meghívottak: Tóth József, Korponai István, Schwarcz Barbara 
 
Gelencsér Lajos elnök köszöntötte az ülésen résztvevőket! 

 
Első napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét, és Janky Csabát ossza meg 
aktuális információit az Építők Elismerő Oklevél 2024-es évi Díjjelölésére vonatkozóan. 
 
Nincs frissebb információ az átadó ünnepségre, és a miniszteri kitüntetésre vonatkozóan: 
(Jelenleg nem ismert, hogy az előző évekhez hasonlóan Miniszteri kitüntetéssel együttesen jár e majd az 
Építők Elismerő Oklevél átadása. Az átadó ünnepséget szervező, valamint a korábbi években a felterjesztési 
folyamatokért felelős szervezet az Építéstudományi Egyesület jelenleg nem rendelkezik információval az 
átadás lehetséges napjára vonatkozóan sem. Két lehetőséges dátum szerepel, építők napja, ( június 07) és az 

építészet napja körüli (december 12.) időpontok.  
Az egyesület Elnöksége meghatározta, hogy a felterjesztésben továbbra is tartja magát a korábbi évek 
ütemtervéhez, azaz elkezdjük a jelölt állítás folyamatát. 

A jelölésre vonatkozóan várjuk a javaslatokat írásban, 2024.04.12.-ig. 
A célunk, hogy éljünk egy ilyen lehetőséggel, ha tudunk. 
A pályázatnak indoklást is kell tartalmazzon, és kell hogy kapcsolódjon az épület, építészet 
témakörhöz. (Világítástechnika, Épületvillamosság, Hálózat építés, stb.) 
 

 
Második napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét tegye meg Felhívását a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület Partnere díjról 
A díjat az Egyesület a Vándorgyűlésen adományozza azon személynek, vagy cégnek, aki az elmúlt 
években kiemelkedően támogatta az Egyesületet munkásságával. 
Felhívás első alkalmával hangzott el, miszerint az Elnökség tagjai tegyék meg javaslataikat a 
jelölésre vonatkozóan írásos dokumentáció formájában (0,5 oldalas terjedelemben, és azt küldjék 
meg az Iroda számára. 
A korábbi évek díjazottjai: 
2009 – DÉMÁSZ 
2010 – MAVIR Zrt. 
2011 – Paksi Atomerőmű Zrt. 

2012 – Konrad Kreuzer 
2013 – OBO BETTERMANN Hungary Kft. 
2014 – Wago Hungária Kft. 
2015 – Protecta Elektronikai Kft. 
2016 – Geometria Kft. 
2017 – PD-TEAM Mérnöki Iroda Kft. 
2018 – Danyi Vilmos 
2019 – C+D Automatika Kft. 
2020 – E.ON Hungária Zrt. 
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2021 – MVM Zrt. 
2022 – HENSEL Hungária Kft. 

2023 – Prolan jrányjtástechnikai Zrt. 
 
Harmadik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét tegye meg az aktuális MEE 
rendezvényekre vonatkozó tájékoztatását: 
 
A MEE aktuális rendezvényekkel kapcsolatban elhangzottak a következők. Fontos valamennyi 
rendezvény időpontjának összhangba hozása, melynek alapja a mee.hu-n található 
rendezvénynaptár frissen tartása.   
Ennek támogatására informatikai fejlesztés készült, melyről hamarosan tájékoztatás kerül kiküldésre 
a Szervezeti vezetők számára. Az új rendszer működtetni is kell. 
A rendezvényekről bővebben: 
 

1. 100. Küldöttgyűlés: Elhangzott a tervezett napirendi program, amely eltér a korábbi évek 

szűk protokolláris programterveitől. Ünnepi műsorelemekkel, egész napos rendezvényre 

készülhetnek a meghívottak. 

A tervezett napirend 10,00-kor kezdődne, majd 16,30-kor végződne.  

A jelentkezési felület megnyílt, egyértelműen kibővített részvételt várunk a Szervezetek 

vezetőségétől. Az Iroda többszöri felhívást fog kiküldeni folyamatosan május elejéig, jelenleg 

kb. 70 főnél jár a jelentkezés. 

2. Infoshow; Időpont: Szegedi helyszín jól sikerült kb. 120 fő jelentkezővel,  

Következő helyszín Győr, ahol ismét a Mérnök Kamara hivatalos programjában is szerepel a 

rendezvény, több mint 120 fő jelentkezett ez idáig.  

3. A VIF rendezvény jelentkezők száma meghaladta a 300 főt, rekord számú részvétel várható, 

annak ellenére, hogy az idén 4 napos lesz a rendezvény. 

4. Vándorgyűlés időpontja változni fog a korábbi évekhez képest: kedd- csütörtök, de 1 héttel 

később: 2024 szeptember 24-26, az előadói jelentkezések folyamatban, -a VTT szeretne egy 

önálló szekciót összeállítani a rendezvényre, ennek megfelelő előadás beküldése várható. 

5. OET- Nyíregyháza házigazda szervezet, de a rendezvény helyszíne Hajdúszoboszlón lesz, 

Hotel Délibábban 

6. Az aktuális on-line események mind megvalósultak  

A héten csütörtökön Szakmai Est lesz. 

Podcast, Focus adások lementek bővebb infó a honlapon. 

 
Negyedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Tóth Józsefet, és Korponai Istvánt, hogy 
ismertesse a FAM bizottság jelenét, és jövőjét. 
 
2024-ig a MEE FAM bizottság feladata az országos FAM bizottság számára való előkészítés. (KIF 

és KÖF FAM szabályozásának szakmai előkészítése) A szakmai felelősök átfedésben voltak, ezért 
a szakmai munka nagyon gyorsan, hatékonyan működött. A Bizottság összetétele mind elméleti, 
mind gyakorlati szakembereket tartalmazott. 
GFM rendelet megszűntette a korábbi Országos FAM Bizottságot, és a FAM-ot is magában 
foglalóan  egy új Szakági Műszaki Szakbizottságot (SzMSz) hozott létre kibővített létszámmal és  
feladatkörrel.  Az új SzMSz megalakulását követően deklarálta, hogy azt a szakmai munkát, amit 
korábban a MEE FAM Bizottsága végzett el, a továbbiakban saját hatáskörben fogja ellátni, ilyen 
értelemben nem tart igényt a MEE FAM Bizottság támogatására 
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A MEE FAM bizottság működésének új fókuszai: 
 

1. MEE KIF FAM képzések szakmai támogatása-Megfelelő oktatói háttér biztosítása, és a 

tanpályák biztosítása a MEE számára 

2. DSO-kon kívüli alkalmazói körrel egy szorosabb szakmai kapcsolat kiépítése és 2 irányú 

kommunikáció kialakítása, és az észrevételek bevitele az országos FAM bizottságba 

Elnökségi Tagok visszajelzései: 
A FAM bizottság oktatási tevékenységben való támogató fontossága helytálló. A rendeletek 
előkészítésében, kidolgozásában operatív munkát is kellene továbbra is végezni, azaz a MEE FAM 
bizottságnak továbbra is kell szakmai előkészítő munkát végeznie. 

Országos FAM Bizottágba delegáltak: minden DSO, MAVIR, MEE, és Mérnök Kamara 
 

• 07/2024. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (5 fő igen) és az 

Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (13 fő igen, 

0 nem, 0 tartózkodás) döntésével egyhangúlag elfogadta a MEE FAM bizottság 

működésének jövőbeni koncepciójával kapcsolatos előterjesztését. 

 
Ötödik napirendi pontként Gelencsér Lajos ismertette a FAM védjegy oltalom bejegyzéshez 
kapcsolódó aktualitásokat 
 
2023 áprilisában, (2023 novemberi lajstromba vétellel) bejegyezte a Dr. Csikós Béla a 
Magyar Energia Múltja és Jövője Alapítvány a FAM mint szakmai szót, illetve Csikós Béla kifejezést. 
A védjegy oltalom alapján minden felhasználóknak licensz díjat kellene fizetnie a kifejezések 
használatáért. 
Az Alapítvány eredeti célja az volt, hogy a Csikós Béla nevet, és munkásságát népszerűsítse.  
Az alapítvány kuratóriumának elnökével, és a DSO-k képviselőivel a MEE koordinálásában 
egyeztetés kezdődött peren kívüli megegyezés céljából, amely azonban egyelőre nem vezetett 

eredményre. A Cél a FAM védjegy oltalom visszavonása. 
 
Hatodik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Kiss Zsuzsannát ismertesse a MEE könyvelő 
iroda aktualitásait. 
 
A MEE jelenlegi könyvelő irodája a Bodricont Kft. A 2024-es év végével beszünteti a könyvelő 
tevékenységet. A feladat a könyvelői munka folyamatos biztosítása, melyre a GB különböző 
megoldásokat készít elő, és vizsgáljak az előnyeit döntéshozatala előtt. Külsős, belsős munkatárs. A 
váltás kapcsán a GB áttekinti a folyamatainkat is, ha szükséges azokban is lesz változás. 
 
Hetedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Belső Tibort ismertesse a tatabányai 
Szervezet vezetőségének újjáalakulásáról szóló információit. 

 
Tatabányán új vezetőség alakult Kovács Dávid elnök, Kovács Mónika titkár személyével, valamint 
37 aktív taggal kerül újjá alakításra. 
Veisz Imre kiemelte az Oroszlány, Ajka szervezetek tekintetében is az aktív közreműködést, és 
megköszönte a munkáját az ÉDUKÓ vezetőségének. 
 
Nyolcadik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét hogy ismertette a Jelölő 
Bizottsági -Elnök, és Tagok javaslat tételére vonatkozó információit. 
 
Az Alapszabályban foglaltak alapján a Tisztújító Közgyűlést megelőző évben a Közgyűlés 
megválasztja a Jelölő Bizottság Elnökét, és 9 tagját. 
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A májusi Elnökségi ülésen a teljes bizottság valamennyi tagját jóvá kell hagynunk, hogy a Közgyűlés 
elé terjesszük, és ott hivatalosan megválasztásra kerüljenek 

A Jelölő Bizottság Elnöke nem tölthet be vezető tisztséget összeférhetetlenségi okokból a 2025-ös 
ciklussal kezdődően. 
A Jelölő bizottság Elnökének személyére 4 jelölés érkezett, a következő kiegészítő információkkal: 
Orlay Imre: Az elmúlt több mint 3 ciklusban töltötte ezt a pozícióját, elvállalja a felkérést, de célja 
lenne, hogy a fiatalabbak átvegyék tőle ezt a pozíciót. 
Novothny Ferenc: Természetesen vállalja a felkérést 
Becker Péter: Természetesen vállalja, azonban kevésbé ismeri az iparág képviselőit személyesen, 
a többi jelölthöz viszonyítva. 
Kátai Tamás: Tisztelettel vállalja, bár szombathelyiként nehezebben látná el a feladatot. 
Demokratikus, nyílt szavazással a (mindenkinek 1 szavazati joga van), az Elnökség tagjai 
megválasztották a Jelölő Bizottság Elnökének személyét.  
Szavazat számok: Orlay Imrére: 7 szavazat, Novothny Ferenc: 3 szavazat; Becker Péter: 4 

szavazat; Kátai Tamás: 4 szavazat 
Orlay Imre a tisztséget vállalja, Gratulálunk neki!  
 
 
Kilencedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Székely Csabát ismertesse a Szervezési 
Bizottság éves beszámolóját 
 
Az elmúlt év legfontosabb tevékenységei: 
Díjszabályzat fejlesztése, Horváth Tibor díj bevezetése 
Pályázati eljárásrend (Területi szerveztek tanulmányút) megújítása. 
Tagok belépési folyamatának átalakítása, bevezetésre került a a „jóváhagyott” státusz, a szervezet 
jóváhagyása után. Elnökségi döntés csak az első tagdíjfizetést követően történik. Az utolsó 

negyedévben belépők számára 50 %-os tagdíj kedvezmény kerül bevezetésre. 
Passzív státuszú tagok tagdíjfizetése, A normál tagság visszaállítása csak a teljes hátralék 
megfizetése után lehetséges. A bankkártyás fizetés fejlesztése lehetővé tette a felfüggesztett 
tagságú tagok befizetését is 
Elindul a legnagyobb feladat az AUDIT (szervezeti és működési audit a MEE átvilágítására)  

 

• 08/2024. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az 

Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (10 fő igen, 

0 nem, 1 tartózkodás) mellett egyhangúlag elfogadta a Szervezési Bizottság éves 

beszámolóját 

 
Tizedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Kovács Andrást ismertesse a Elnök-Főtitkár 
visszajelzés kiértékelését 
 
Egyesületünk küldöttgyűlése 2019-ben módosította az Alapszabályt oly módon, hogy a vezető 
tisztségviselők 2 helyett 3 ciklusban is betölthetik ugyanazt a tisztséget, amennyiben a tagság 

újraválasztásukról határoz. 2024-ben kezdjük a második ciklus utolsó évét, amikor jelölő bizottság 
alakul és a jelenlegi tisztségviselőknek dönteniük kell, ismét elindulnak-e a megmérettetésen. 
Egyesületünk elnöke és főtitkára úgy gondolta, hogy mielőtt elfogadnák jelölésüket a harmadik 
ciklus elnöki, illetve főtitkári tisztség jelölti listájára, közvetlenül a tagságtól kérnek visszajelzést 
eddigi tevékenységükről.  
A visszajelzés formája egy reprezentatív felmérés volt, melyet 43-an töltöttek ki 137 megszólított 
vezető közül. Az eredmény nagyon pozitív, 89,7% átlag értéket ért el. A válaszok nagy része 85% 
feletti értéket ért el, néhány kérdés kapott ez alatti eredményeket, mint pl. a szervezeti tagok 
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motiválásának kérdése, vagy a tagság folyamatos informálása az Elnökség munkájáról. (mely 
utóbbi pontra javaslatok is érkeztek miképpen lehetne a teljes tagságot folyamatosan informálni.) 

 
Az eredményhez Gratulálunk ez alapján egyértelmű Vezetőink támogatása!  
Példaértékű volt ez a felmérés, javasoljuk más témákba is rendszeresen hasonló színvonalú 
felmérések elkészítését. 
 
Tizenegyedik napirendi pontként Gelencsér Lajos ismertette a nemzetközi kapcsolatok 
témakörben lévő aktualitásokat. 
 
Elhangzott miszerint a VDE, és az EUREL képviselője április hónap elején érkezik tárgyalásra. 
A bolgár BASEL egyesülettel elkezdődött a kapcsolat felvétel. 
Továbbá a következő országokkal kezdődött el kapcsolatfelvétel: 
Szlovákia; Szerbia; Szlovénia; Románia; Lengyelország 

 
Tizenkettedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Janky Csabát ismertesse Képzési 
Aktualitásokkal kapcsolatos tájékoztatóját 
 
A jövőben cél rendszeresen informálni az Elnökséget a képzésekkel kapcsolatos aktualitásokról, 
mint a MEE egyik legfőbb alaptevékenységéről. 
Elhangzott, miszerint a 2024-es évben a FAM képzések kerülnek fókuszba a MEE területi 
szervezetei által. Több település FAM tanpálya fejlesztésbe kezdett, ezek státuszai: 
-Nyíregyháza-készen 
-Székesfehérvár-készen 
-Szombathely-tanpálya kialakítás alatt 
-Nagykanizsa-tanpálya tervezés alatt 

 
KOS Iparági rendszer indulásával kapcsolatosan elhangzott: 
Tervezett indulás 2024 április-május hónapokban várható. KOS Oktatói képzés 2024 március 14. 
megtörtént, mely alapján 29 képzett oktató van jelenleg, de további oktatók integrálása várható a 
jelentkezések alapján.  KOS oktatói, és tagkártya rendszer bevezetése megkezdődött, melyről a 
grafikai minta bemutatása is megtörtént.  
MEE központi koordinációt lát el az egész projektben, kiemelten a vizsgáztatási, és nyilvántartási 
rendszer bevezetésében. 
 
Tizenharmadik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Janky Csabát ismertesse a Tagdí 
fizetés helyzetét 
 

Országos összes befizetés eredménye: 52% Heti 1-2 alkalommal a befizetések adatinak frissítése a 
TAR-ban megtörténik. Kártyás fizetési megoldás mindenkinek elérhető-aktív, passzív tagok 
számára egyaránt. A kártyás fizetés összege a szervezetek számára heti rendszerességgel 
átutalásra kerül. 
 
Egyebek napirendi pontként Kovács András a következtető tájékoztatást adta MEEVET etikai 
eljárásával kapcsolatban.  
 
Panasz érkezett a MEEVET etikai eljárását illetően mellyel kapcsolatban etikai vétség nem történt, a 
MEVET helyesen járt el folyamat szabályai alapján. Azonban formai visszaélések történnek, nem 
egyértelmű, hogy a felelős személyek mikor kinek a nevében, és aláírásával járnak el. Keverednek 
a MEE, és a MEEVET szervezeti egységek aláírásai, formalevelei, valamint előfordul, hogy 
valamely DSO céges email címéről mennek ki levelek MEE színekben. Fontos ezen folyamatokat 

helyére tenni, és a szervezeteket értesíteni, valamint szabályozni a helyes eljárásrendről, mely a 
MEEVET feladata. 
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Végezetül Gelencsér Lajos elnök megköszönte az ülésen résztvevők aktív részvételét! 
 

 

Budapest, 2024. március 26. 

 

 

 

 

 

…………………………………..     ………………………………… 
Összeállította: 
Janky Csaba irodavezető 
 

 
 

Jóváhagyta: 
Veisz Imre főtitkár 

   

 


